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Referat 
 
 

Møde i Nørhalne Samarbejdet 
Onsdag den 2. juni 2021 kl. 19.00 i Forsamlingshuset  

 
 
Deltagere: 
En eller to deltager(e) fra hver forening: 
  
Idrætsforeningen Fremad Nørhalne. Claus Svendsen 
IFN´s Kunstvenner: Trine Schultz 
Nørhalne Vandværk: 
God Leg og Læring/Skolen:  
Nørhalne Antenneforening: 
Nørhalne Borgerforening: Afbud/Niels Ole Nielsen 
Lokalhistorisk forening, Nørhalne: Inge P 
Nørhalne Rideklub:  
Menighedsrådet, Nørhalne: Niels Ole Nielsen 
Dagli’ Brugsen: Afbud 
Bosætningsgruppen:  
Sekretær: Kurt 
Regnskab: Orla 
  
Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 
2. Godkendelse af referat fra mødet den 17. marts 2021. 
3. Bordet rundt, hvad sker der i foreningerne og udvalgene pt. 
4. Borgerforslag om forlængelse af fortov på Bakmøllevej (Inge) (Bilag s. 2) 
5. Flere rekreative områder i Nørhalne (Inge) (Bilag side 3) 
6. Opfølgning på Nørhalne LUP og kort om mødet med styregruppen den 1. juni. 
7. To nye ansøgninger til Nørhalne landdistriktspulje (10.000,- kr.) (Inge) (Bilag s. 3) 
8. Drøftelse af velkomstfolder (sendt som bilag til mail den 25. februar) 
9. Næste møde 
10. Eventuelt 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
NørhalneSamarbejdet 

NørhalneSamarbejdet 
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Dagsordenspunkt til beslutning på næste møde i NørhalneSamarbejdet. 

 
Borgere har opfordret til, at der søges etableret fortov på Bakmøllevej i venstre side ud af byen mod 
Biersted – således at der er fortov hele vejen op til ”Trekanten”, hvor der går en sti over til Vadumvej. 

Efterhånden er der skabt mulighed for at gå hele vejen rundt om Nørhalne – dels ad stier, skovveje 
og i byen. 

Derfor vil det være rigtig fint, hvis der kom en fortovsforbindelse på det nævnte stykke rabat på 
Bakmøllevej.  

Det vil også føles mere sikkert at færdes på fortovet i stedet for at gå i rabatten, når trafikken suser 
forbi på Bakmøllevej.  

Mit forslag er, at NørhalneSamarbejdet ansøger Jammerbugt kommune om at anlægge fortovet. 

 
28/3-2021 

Inge P. 
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Til orientering i NørhalneSamarbejdet. 

 
Flere rekreative områder i Nørhalne. 

Deltagere i handlingsgruppen er nu klar: 

1. Birger Fischer – tovholder på projektet og kontakt til Jes Dige. 
2. Uffe Nielsen. 
3. Claus Søndergaard. 
4. Rudolf Søe Larsen 
5. Inge Pedersen – kontakt til NørhalneSamarbejdet. 

Alle har sagt ja til at deltage i arbejdet med at udarbejde en helhedsplan for NørhalneSøen. 

Deadline for arbejdet er sat til august 2021.  

Inge indkalder til første møde i slutningen af april/2021. 

 
Den 29.03.2021  

Inge P. 

 
 
 
 
Der er kommet 2 ansøgninger – for sent i forhold til dead-line den 16. maj. 
Men jeg synes vi behandler dem alligevel – så striks skal det heller ikke være – 
tænker jeg! 
  
Fra Nørhalne Rideklub søges batterier til traktor + flere bænke til de mange borgere, 
der besøger området. – Der er ikke beløb på! 
 
Fra NørhalneStien/NørhalneSøen søges skilte med knallertkørsel forbudt. Stierne 
ødelægges af knallertkørsel. Det haster!  – Der er heller ikke beløb på. 
  
Vedrørende Nørhalne Rideklub tænker jeg, at området skal ses i sammenhæng med 
NørhalneSøen. Ridekjlubben har givet udtryk for, at de gerne vil være med i dette 
projekt. Måske med indretning af ”noget” nederst på Rideklubbens område? 
  
Vedrørende skiltning på stierne synes jeg vi skal prioritere højt. Det er smadder 
ærgerligt, at stierne med flisbelægning ødelægges. 
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Ad. 1.: Valg af ordstyrer 
Claus Svendsen blev valgt 
 
Ad. 2: Godkendelse af referat fra mødet den 17. marts 2021. 
Godkendt 
 
Ad. 3: Bordet rundt, hvad sker der i foreningerne og udvalgene pt. 
For Menighedsrådet er der så småt gang i arbejdet igen. Kirken trænger til at blive kalket 
indvendig; men de forskellige ansøgningsprocedurer er langvarige og lidt vanskelige; men 
der arbejdes på at få det bedst mulige resultat. 
 
Lokalhistorisk Forening fortæller, at der stadig arbejdes ihærdigt med bl.a. at indrette 
lokalerne i arkivet anderledes, og samtidig ryddes der op og kasseres ting, som ikke har 
relevans. 
Tidsskriftet ”Mosebryg” har været en succes, og har bl.a. medført tilgang af nye medlemmer. 
I næste udgave regner man med bl.a. at have fokus på Karen Mentz og hendes arbejde på 
telefoncentralen på Kornblomstvej i Nørhalne. 
Der er også aftalt en byvandring i Nørhalne med udgangspunkt i Bygaden gennem tiden. 
Arrangementet afsluttes i med lidt til mad og drikke i Sognegården. 
 
IFN er i gang igen – men har mistet mange medlemmer under Covid-19 perioden, så der er 
fokus på, at få medlemmerne tilbage. 
Man søger om økonomisk kompensation for Nørhalne Cup 
Selvom man har søgt om rengøringshjælp, er det ikke lykkedes, så der er nu ansat lønnet 
rengøring i 2 timer 7 dage om ugen. 
 
Kunstforeningen har generalforsamling den 14. juni. Det afholdes i hallen af hensyn til Covid-
19. Der arbejdes også på efterårets skiftende udstillinger. 
 
På skolen er der ansat ny SI-leder (SI står for Samordnede Institutioner), ligesom der jo også 
er ansat ny skoleleder, Henrik Møller, som havde første arbejdsdag den 1. juni. Leder af SI er  
Susanne Nielsen, som har første arbejdsdag den 1. juli. Vi byder begge velkomne og glæder 
os til at samarbejde hen ad vejen. 
Desværre er byggeriet blevet forsinket bl.a. pga. en periode med frost og dårligt vejr; men 
man regner med at kunne holde indvielse den 1. september. 
Børnetallet stiger stadig, så der er stadig behov for at tænke på udvidelser af skole og SI. 
 
Borgerforeningen er så småt i gang med udlejninger, og banko starter op den 1. september. 
 
Ad. 4: Borgerforslag om forlængelse af fortov på Bakmøllevej (Inge) (Bilag s. 2) 
Der var stor sympati for forslaget; men man valgte at sætte det sammen med andre ”trafikale” 
ønsker, som dukkede op under punktet. Punkt til næste møde. 
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Ad. 5: Flere rekreative områder i Nørhalne (Inge) (Bilag side 3) 
Punktet var til orientering og det blev oplyst at Knud Erik Nielsen også er med i gruppen. 
 
Ad. 6: Opfølgning på Nørhalne LUP og kort om mødet med styregruppen den 1. juni. 
Der var enighed om, at mødet på rådhuset i Brovst var vellykket og positivt. Især var det 
dejligt, at ønsket om en masterplan (eller ”Strategisk udviklingsplan for landsbyerne”) blev 
godt modtaget af borgmester Mogens Chresten Gade og de fremmødte politikere. 
 
Ad. 7: To nye ansøgninger til Nørhalne landdistriktspulje (10.000,- kr.) (Inge) (Bilag s. 3) 
Der bestilles 6 skilte. 2 til sø-gruppen og 4 til Nørhalnestien. 
Rideklubbens ansøgning sættes foreløbig i bero. Inden yderligere behandling vil Inge bede 
rideklubben fremsende referat fra seneste generalforsamling samt de seneste to års 
regnskaber. 
 
Ad. 8: Drøftelse af velkomstfolder (sendt som bilag til mail den 25. februar) 
Claus og Uffe arbejder på en folder; men arbejdet er sandet lidt til.  
Man har fokus på en elektronisk udgave, som er let at redigere; men der er også behov for 
en ”papirudgave”, som er kort, indbydende og brugervenlig. 
Det er et stort ønske, at der tilknyttes en person med faglig kompetence, som kan 
koordinere de mange ønsker og ideer, som kom frem under punktet. 
Vi prøver i første omgang at høre i nærområdet, om der findes en sådan person. 
Punkt på næste møde. 
 
Ad. 9:Næste møde 
Onsdag den 15. august kl. 19 i Forsamlingshuset. 
 
Ad. 10: Eventuelt 
Intet 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


